
Zápis 
z členské schůze Klubu chovatelů tipplerů ze dne 21.9.2024 v Hradci Králové 

přítomno 11 členů, 4 omluveni, 1 host, dle presenční listiny. 
 

 
Program schůze: 
1) přivítání členů, přečtení programu a jeho schválení členy, zahájení schůze (předseda Frank 
Otta) 
2) kontrola usnesení z minulé členské schůze – plnění úkolů předsednictva (předseda Frank 
Otta) 
3) slova členů předsednictva a revizora 
4) předání diplomů a pohárů (pokladník Roman Čermák) 
5) kontrola účetnictví (revizor Václav Gaudl) – případný návrh na vybrání příspěvku 
 
--- přestávka během níž proběhne objednávka kroužků na rok 2025 (1 kroužek = 10,- Kč) ---  
 
6) diskuse  
7) usnesení členské schůze a jeho schválení členskou schůzí 
 
Ad 1) Předseda Frank Otta přivítal členy a přečetl program schůze, který byl všemi 
přítomnými členy jednohlasně schválen. Předseda poté zahájil schůzi.  
 
Ad 2) Předseda oznámil, že všechny body usnesení z minulé členské schůze byly splněny. 
Výsledky byly včas odsouhlasovány a výsledky soutěží byly zveřejňovány na klubových 
stránkách. Soutěžní sezóna 2024 byla uzavřena a diplomy včetně trofejí byly obstarány. 
Pokyny, jak opravovat v Letovém formuláři (LF) byly vypracovány a umístěny na klubových 
stránkách včetně grafické přílohy. 
 
Ad 3) Roman Čermák poděkoval soutěžícím členům za jejich účast v soutěžích. Sdělil, že 
účast byla koncem sezóny početnější a věří, že se příští sezónu ještě zlepší. S ohledem na 
spolehlivost České pošty doporučil členům zasílat LF do mailové schránky předsednictva též 
v digitální podobě. Zmínil přetrvávající nedostatky při vyplňování LF (neproškrtávání 
kolonek). Přislíbil kontaktovat nepřítomné ohledně platby za kroužky na příští rok a zaplacení 
případného příspěvku. Poté popřál členům úspěch nejen v chovatelství ale i v soutěžení a 
soukromém životě. 
 
Václav Gaudl ocenil účast v soutěžích, neboť situace s dravci je v některých lokalitách již 
zcela neúnosná. Sdělil, že již účast v soutěžích a úspěšně dokončený let je úspěch nehledě na 
dosažený čas. Popřál členům pevné zdraví a mnoho úspěchů.  
 
Frank Otta předal pozdravy od omluvených členů. Vysvětlil, proč je třeba proškrtávat 
kolonky v LF. Též upozornil na potřebu zasílat jednotný formát LF a na konkrétním příkladu 
z naposled zaslaných LF členům rozdíl ve formátování ukázal. Poděkoval Václavu Gaudlovi a 
Romanu Čermákovi za pomoc při schvalování LF. Zmínil, že server Centrum.cz od něj 
vyžádalo jeho tel. číslo, aby mohl do serveru vůbec vstoupit a bude-li třeba na serveru učinit 
nějakou úpravu, bez tohoto čísla to nebude možné. Oznámil, že poštovně za zaslání kroužků 
KCHT bude od příštího roku činit 50,- Kč. Sdělil členům, že stránky některých zahraničních 
klubů již nefungují (např. NTU) nebo nejsou k dnešnímu dni aktualizovány letošními 
výsledky (např. DFU). V tuto dobu je náš klub jediný, kdo letovou sezónu 2025 uzavřel. 
 



Ad 4) Roman Čermák předal diplomy a poháry a výhercům jménem klubu pogratuloval. 
 
Ad 5) Václav Gaudl překontroloval pokladní knihu a konstatoval, že v pokladně nebylo 
dostatek hotovosti na zakoupení pohárů. Frank Otta vysvětlil, že byly zakoupeny na fakturu, 
která má splatnost 14 dní a bude tudíž třeba na této schůzi vybrat od členů příspěvek. Po 
krátké poradě předsednictvo spolu s revizorem navrhlo výši příspěvku na 200,- Kč, aby bylo 
možno fakturu zaplatit a taktéž na příští schůzi zajistit pohoštění. Tento příspěvek bude 
dostačující i na zakoupení diplomů a trofejí příští rok. Zmíněná výše příspěvku byla 
jednohlasně schválena. 
 
Během přestávky si přítomní členové objednali kroužky KCHT na příští rok a na místě je i 
zaplatili. Roman Čermák přislíbil kontaktovat nepřítomné ohledně platby za kroužky a 
příspěvek. Někteří omluvení ze schůze počet kroužků již sdělili. Taktéž byl od přítomných 
členů vybrán odsouhlasený příspěvek. Na grilu bylo připraveno skromné pohoštění. 
 
Ad 6 V diskuzi pochopitelně zazněly problémy s dravci. Nezapomnělo se však i na jiná 
témata (např. chov jiných hospodářských zvířat, zahradničení, zdravotní hygiena chovu, 
zkušenosti z tréninků apod.) Zaznělo skutečně mnoho zajímavých témat. Ladislav Svoboda 
poděkoval předsednictvu za práci, kterou pro klub odvádí a ostatní členové se přidali. 
 
Ad 7) Členská schůze dala předsednictvu za úkol zajistit klubové kroužky na rok 2025 a 
distribuovat je během první poloviny ledna 2025, nebo dle dohody s čelenem o osobním 
převzetí. Předsednictvo taktéž připraví rozpis soutěží pro soutěžní sezónu 2025 a umístí ho ne 
déle než 30 dní před začátkem příští sezóny na webové stránky klubu. Toto usnesení bylo 
přijato jednohlasně všemi přítomnými členy. Předseda se s členy rozloučil s přáním dobré 
cesty domů a schůzi ukončil.  
 
 
 
 
 
Zapsal: Frank Otta      Kontroloval: Roman Čermák  
                 


